
                                  

 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i HBF den 23 augusti 2023,  
BK Allians Halmstad 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Jan-Inge Troedsson, Bobbo Jovic, 
Lennart Nordberg och Marie Ynner 
 
Frånvarande: Roger Wiklund, Maria Ohlsson och Kenneth Lindvall 
 
§ 54. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug 
 
§ 55. Till justeringsperson förutom ordföranden, valdes Jan-Inge Troedsson. 
 
§ 56. Föregående mötesprotokoll behandlades och lades till handlingarna.  

§ 57. Ekonomi 
Lennart informerade om det ekonomiska utfallet, se bifogad resultatrapport.  
Resultat för i år beräknas bli ett minus på cirka 25 000 kronor. Huvudorsaken till 
resultatet är att Hallands Bridgeförbund sponsrade spelarna i DM Hcp 30 plus med 
100 kronor per spelare. Satsningen bedöms värdefull för bridgens fortsatta utveckling 
och vid dagens möte beslutade styrelsen att även nästa år sponsra tävlingen på 
samma sätt.  
 
Likviditeten i förbundet är fortsatt god.  
 
§ 58. Rapport från distriktstävlingsledaren 
Jan-Inge informerade om situationen i distriktet.  
 
Inbjudan till DM-lag har skickats ut.  
Inbjudan till Nygammalt är på gång.  
 
Lördagen den 26 augusti är det Distrikttävlingsledarträff via Teams.  
 
Britt-Marie har utformat en inbjudan till lagtävlingen Vi i Fyran. Klubbarna i Halland 
får nu i uppgift att rekrytera lag till lagtävlingen, som kommer att spelas under några 
lördagar under hösten.  
 
Styrelsen gick igenom de nya alerteringsreglerna som gäller från och med den 1 
september 2023. Styrelsen fick ta del av en powerpoint som Britt-Marie (efter 
genomläsning av Henrik Johansson) använder på Albrekts för att presentera de nya 
reglerna.  
 
 
 



§ 59. Distriktkontaktsamtal 
Peter har den 18 augusti haft ett distriktkontaktsamtal med Micke Melander, Svenska 
Bridgeförbundet, se bifogad bilaga. 
 
§ 60. VP-avdrag 
Styrelsen beslutade att det kommer att bli avdrag på 2 VP vid förseningar i 

lagmatcher. För mer information hänvisas till lagtävlingarnas regelverk som finns på 

Hallands Bridgeförbunds hemsida.  

§ 61. Årsmötet 
Styrelsen gick igenom handlingarna inför årsmötet, som är söndagen den 8 oktober 
kl. 10 i Falkenbergs klubblokal.  
 
Handlingarna inför årsmötet kommer att publiceras på hemsidan inom kort.  
 
§ 62. Årets Bridgehallänning 
Styrelsen utsåg årets Bridgehallänning och beslutet kommer att meddelas i samband 
med årsmötet den 8 oktober.  
 
§ 63. Avveckling 
Avveckling pågår av bridgeklubbarna Lövet och Veddige. Ett slutligt beslut kommer 
att tas vid årsmötet.  
 
§ 64. Övriga frågor 
Roger Wiklund har inkommit med ett förslag där styrelsens medlemmar föreslås bli 
kontaktpersoner till Hallands olika klubbar. Förslaget anses vara intressant och 
kommer att diskuteras vidare under hösten.  
 
Lennart berättade att Laholm i samband med Bridgens dag den 20 augusti, 
informerade och hade ett bridgebord uppställt på Mellby Center. Evenemanget  
fick uppskattning både på plats och på sociala medier.  
 
Albrekts ska ha ett liknande evenemang på lördag den 26 augusti i gallerian i 
Varberg.  
 
§ 65. Nästa styrelsemöte är det konstituerande mötet i samband med årsmötet.  

§ 66. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  

 

 

Marie Ynner    Peter Krug Jan-Inge Troedsson 

Sekreterare     Ordförande Justerare  

 

 

 


